
 

 

 

 

PROTOKÓŁ NR 6.2024 

                    POSIEDZENIA ZARZĄDU POWIATU W MIĘDZYRZECZU 

 

z dnia 9 lipca 2024 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Bogusław Zaborowski         - Starosta 

2. Marcin Kułak                       - Wicestarosta 

3. Piotr Barski        - Członek Zarządu 

4. Zofia Plewa                     - Członek Zarządu 

5. Andrzej Stroiński               - Członek Zarządu 

oraz  

Remigiusz Biłous     - Skarbnik Powiatu  

Agnieszka Olender          - Sekretarz Powiatu 

a także: 

Szymon Prochera   - Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Międzyrzeczu 

(podczas omawiania pkt 2) 

Agnieszka Siwek  - Inspektor w Biurze Gospodarki Nieruchomościami (podczas 

omawiania pkt 7) 

 

Posiedzenie otworzył Starosta Bogusław Zaborowski, po czym ustalono porządek obrad: 

 

1. Sprawy budżetowe, w tym podjęcie uchwały. 

2. Rozpatrzenie spraw z zakresu działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Międzyrzeczu. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu nieruchomości. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków komisji przetargowej. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia komisji przetargowej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia komisji przetargowej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu. 

8. Rozpatrzenie wniosku o zaopiniowanie zmiany przebiegu drogi gminnej. 

9. Udzielenie pełnomocnictwa Dyrektor Domu Pomocy Społecznej Rokitno 38. 

10.  Omówienie innych spraw z bieżącej działalności powiatu. 

11.  Przyjęcie protokołu posiedzenia Zarządu Powiatu. 

12.  Wolne wnioski. 
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Ad 2. 

 Pod nieobecność Skarbnika w pierwszej kolejności przystąpiono do realizacji pkt 2 

porządku obrad. 

 Członkowie Zarządu zapoznali się z pismem Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych  

w Międzyrzeczu dotyczącym wniosku mieszkańców m. Żółwin o wykonanie dodatkowego 

chodnika  w związku z budową ścieżki pieszo-rowerowej. Dyrektor ZDP zwraca się z prośbą  

o zwiększenie środków na realizację tego zadania. Proponuje dokonanie zmian w planie 

finansowym jednostki na rok 2024, zgodnie z załączonym zestawieniem. Zarząd wyraził zgodę. 

 Zarząd zapoznał się z odpowiedzią Lafrentz Polska Sp. z o.o. na negatywną opinię 

dotyczącą wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej 

„Rozbudowa drogi krajowej nr 24 od granicy województwa do miejscowości Chełmsko”.  

W piśmie z dnia 27 czerwca 2024 r. Lafrentz Polska Sp. z o.o. ustosunkowuje się do uwag 

Zarządu i wskazuje rozwiązania zamienne. 

 Zarząd zaakceptował treść umowy o pomocy finansowej udzielonej przez Gminę 

Międzyrzecz pokrywającej całkowity koszt wykonania wyspowych progów zwalniających  

w obrębie przejścia dla pieszych  wraz z oznakowaniem pionowym przy ul. Winnica  

w Międzyrzeczu, w pobliżu nowo wybudowanego skateparku. 

 Zarząd zaakceptował treść umowy o pomocy finansowej udzielonej przez Gminę Trzciel  

z przeznaczeniem na budowę obwodnicy Trzciela, budowę skrzyżowania obwodnicy z drogą 

krajową nr 92 oraz na przebudowę drogi powiatowej nr 1339F.  

 Zarząd zaakceptował treść umowy o pomocy finansowej udzielonej przez Województwo 

Lubuskie z przeznaczeniem na dofinansowanie budowy skrzyżowania obwodnicy Trzciela   

z drogą krajową nr 92. 

 Zarząd zapoznał się z odpowiedzią Rady Gminy Przytoczna na złożoną przez mieszkańców 

Sołectwa Gaj-Poręba petycję w sprawie przejęcia drogi powiatowej nr 1324F. Pismo wraz  

z załączoną uchwałą nr VI.33.2024 Rady Gminy Przytoczna z dnia 27 czerwca 2024 r.  

w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej przejęcia drogi powiatowej nr 1324F przesłano 

Staroście do wiadomości. Wnoszący petycję skarżą się na bardzo zły stan nawierzchni drogi na 

odcinku Gaj-Dębówko. Rada Gminy Przytoczna nie uwzględniła petycji z przyczyn 

wskazanych w uzasadnieniu do uchwały.  

 Zarząd zapoznał się z pismem Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Międzyrzeczu 

dotyczącym interpelacji Pani Eweliny Mędykowskiej, radnej Gminy Przytoczna, w sprawie 

wyrównania i utwardzenia drogi usytuowanej na działce o nr ewidencyjnym 62 w obrębie 
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Stryszewo. Ustalono, że działka ta stanowi drogę będącą własnością Gminy Przytoczna,  

w związku z czym interpelację przekazano według właściwości Wójtowi Gminy Przytoczna. 

 Pani Sekretarz wróciła do tematu wniosku Burmistrza Międzyrzecza z dnia 13 czerwca 2024 

r. o uzgodnienie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Międzyrzecki 

Park Przemysłowy II”. Zarząd odmówił uzgodnienia projektu w pierwotnym brzmieniu  

z uwagi na błędy wynikające m.in. z rozbieżności pomiędzy zapisami w studium, na bazie 

którego ten plan był robiony, a zapisami w planie. Pan Szymon Prochera poinformował, że Pan 

Burmistrz był u niego osobiście w tej sprawie i że wszystko zostało ostatecznie wyjaśnione. 

Teraz planista ma nam przesłać zmieniony projekt i my wtedy go uzgodnimy bez uwag.  

 Zarząd zapoznał się z wnioskiem Wójta Gminy Bledzew o zaopiniowanie propozycji 

zmiany przebiegu drogi gminnej w obrębie Goruńsko, gm. Bledzew, oznaczonej pierwotnie  

w ewidencji gruntów nr działki 302/5. Dyrektor ZDP powiedział, że nie ma tutaj potrzeby 

uzyskiwania opinii Zarządu Powiatu. Wyjaśnił, że taka opinia jest wymagana jedynie  

w przypadku zmiany kategorii drogi. 

 

Ad 7. 

 Pani Agnieszka Siwek omówiła projekt uchwały w sprawie ustanowienia na rzecz MPWIK 

Sp. z o.o. i EWE energia Sp. z o.o. w Międzyrzeczu nieograniczonej w czasie służebności 

przesyłu dla istniejącej sieci wodociągowej, kanalizacji sanitarnej oraz sieci gazowej średniego 

ciśnienia DN250 na nieruchomości stanowiącej współwłasność Powiatu Międzyrzeckiego oraz 

Zakładu Ubezpieczeń Społecznych w Warszawie. Chodzi o nieruchomość położoną na działce 

o nr ewidencyjnym 79/2 w obrębie 2 m. Międzyrzecz. Ustanowienie służebności daje ww. 

spółkom prawo do korzystania i eksploatacji urządzeń wodociągowych, kanalizacji sanitarnej 

oraz urządzeń i instalacji sieci gazowych, zgodnie z zapisami projektu uchwały. Na podstawie 

załączonych operatów szacunkowych, sporządzonych na zlecenie MPWIK Sp. z o.o. i EWE 

energia Sp. z o.o., proponuje się jednorazowe wynagrodzenie na rzecz Powiatu 

Międzyrzeckiego. Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 66.2024. 

 

Ad 3. 

 Wicestarosta przedstawił projekt uchwały w sprawie wykazu nieruchomości. Chodzi  

o nieruchomość stanowiącą własność Powiatu Międzyrzeckiego, położoną w obrębie Jasieniec, 

gm. Trzciel, oznaczoną nr ewidencyjnym 1/3. Przedmiotowa nieruchomość została 

przeznaczona do zbycia w drodze przetargu nieograniczonego. Zarząd jednogłośnie podjął 

uchwałę Nr 62.2024. 
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Ad 4. 

 Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołania członków komisji 

przetargowej do przeprowadzenia postępowań o udzielenie zamówień publicznych na 

wyłonienie wykonawcy zadania pt. „Rewitalizacja zabytkowego budynku karczmy dworskiej 

w Międzyrzeczu – etap I”. Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 63.2024. 

 

Ad 5 i 6. 

 Zarząd zapoznał się z dwoma projektami uchwał w sprawie wyznaczenia komisji 

przetargowej do przeprowadzenia czynności związanych z przeprowadzeniem przetargów na 

nieruchomości stanowiące własność Powiatu Międzyrzeckiego i Skarbu Państwa. Zarząd 

jednogłośnie podjął uchwały Nr 64.2024 i 65.2024. 

 

Ad 1. 

 Skarbnik omówił projekt uchwały w sprawie zmiany w budżecie na 2024 r. W projekcie 

uchwały dokonano przesunięć między paragrafami, zgodnie z potrzebami jednostek 

organizacyjnych i Starostwa, m.in. z przeznaczeniem na pokrycie kosztów egzekucyjnych 

wobec firmy REMPOL w Międzyrzeczu, na remont nawierzchni placu przed budynkiem 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Międzyrzeczu oraz na remont i wymianę 

instalacji grzewczej na klatkach schodowych i korytarzach w budynku Liceum 

Ogólnokształcącego w Międzyrzeczu. Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 61.2024. 

 

Ad 9. 

Zarząd udzielił pełnomocnictwa Dyrektor Domu Pomocy Społecznej Rokitno 38 do 

przeprowadzenia postępowania dotyczącego zakupu mikrobusu przystosowanego do przewozu 

osób niepełnosprawnych oraz do rozliczenia zadania w związku z umową o dofinansowanie 

projektu w ramach „Programu wyrównywania różnic między regionami III” zawartą w dniu 26 

czerwca 2024 r. pomiędzy Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

a Powiatem Międzyrzeckim. 

 

Ad 10. 

 Zarząd zapoznał się z korespondencją dotyczącą Muzeum w Międzyrzeczu.  

 Minister Kultury i Dziedzictwa Narodowego wystąpił do Starosty o zwiększenie kwoty 

dotacji podmiotowej dla Muzeum. Zarząd wyraził swoje poparcie dla podjęcia działań 

zmierzających do przekazania placówki w całości resortowi kultury. 
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 Dyrektor Muzeum w piśmie z dnia 27 czerwca 2024 r. wskazuje na konieczność zwołania, 

w drugiej połowie lipca, nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu, m.in. w związku z planowaną 

realizacją zadania dotyczącego budowy kaplicy zamkowej. 

 

Ad 11. 

Zarząd przyjął protokół Nr 5.2024 z dnia 26 czerwca 2024 r. 

 

Ad 12. 

 Wolnych wniosków nie wniesiono. 

 

 

PODPISY CZŁONKÓW ZARZĄDU 

 

1. ………………….   
         (Bogusław Zaborowski) 
 

2. ………………….. 
          (Marcin Kułak) 
 

3. …………………… 
          (Piotr Barski) 

 

4. ………………….. 
          (Zofia Plewa) 

 

5. …………………… 
       (Andrzej Stroiński) 

 

 
 

 

 

Protokołowała: Magdalena Błaszczak 

 

 

 

 

 

 

 


